
   1. We welcome all first-time visitors to EFCOC. 
   2  After last week’s Congregational Meeting, we have confirmed Oliver 
       Liu and Mei Chen as our newly-elected elders for 2009, and Dennis 
      Huang, Lynn Huang, Kerang Sun, Andrea Chen, Kevin Chou, Leo    
      Chan, and Correll Leu as our newly-elected deacons. Peter Hsu will  
      serve as our auditor for another term in 2009. Thank you to all of our  
      CM coworkers: Elder David Shieh, Hsiao-May Liu, Daisy Sun, Annie  
      Yang, Peter Yen, Lilian Woo, and Yen Chu Chen. 
  3. We collected $1,230.00as the offering for EFCCC last week. 
  4. Our Sunday School schedule for the Fall quarter is as follows: Adult- 
      Survey of the Pentateuch (Isaac Liao); High School- Matthew 1-14  
      (Brian Su); and Junior High- Pastor Gabe (Luke 1-12). 
  5. Our English and Children’s ministry will once again be partnering to 
      participate in Operation Christmas Child. This program seeks to share  
      the love of Christ with children worldwide by providing them with  
      shoeboxes filled with special Christmas gifts. Over the next several 
      weeks, we will be collecting donations for this event. You can  
      participate by either bringing in a filled shoebox, bringing in small toys, 
      art supplies, or something along those lines (remember, it needs to fit 
      inside of a shoebox!) or by donating money to buy supplies. 
 6.  Please vote YES on proposition 8 during the election on 11/4. A YES  
      vote is a vote to stand fast on the Biblical principle of protecting  
      marriage as being between one man and one woman. In addition to  
      voting, please also pray for this issue. 

7. Our choir, together with Irvine Handbell Ensemble, North Orange     
    County Children Choir and many other talented Christian musicians,  

      will have a concert (called “Endless Love Christmas Concert”) on  
      December 12th, at 7:30pm at Irvine Presbyterian Church. (4445 Alton    
      Parkway, Irvine, Ca.92604) This event is sponsored by the General  
      Assembly, with proceeds going towards support of Taiwan Mission.  

       The admission is free, and you are cordially invited to attend.  
       Please pray for this event, and invite your friends to accompany you. 
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● 主日崇拜程序 / Worship ●
 

English 10:00 am 

Worship & Praise 

Prayer 

Scripture Reading 

Ezra 4:1-5 

Sermon 

Pr. Barber 

Lessons from the Life of Zerubbabel 

Offering 

Announcements 
Doxology & Benediction 

台華語聯合 10:00 am 
宣召 
敬拜讚美 
代禱及主禱文 
讀經：撒上 1:1-20 
獻詩：詩班 
證道：劉富誠長老 
禱告帶來醫治的大能 
詩歌回應：# 287 
信靠順服 
奉獻禱告 
獻兒禮 
歡迎/報告 
頌榮/祝禱 

 
 

   奪標年-直奔標竿、迎接挑戰 / The Year Of Winning 
     Press on toward the Goal, Get Ready for the Challenge 

 

 
       榮譽牧師(Pastor Emeritus)：周淑慧(Pr. Chou) 
       牧師(Pastoral Staff)： Pr. Gabe Barber 
       地址(Add.)：10750 Lampson Ave.     
                            Garden Grove, CA 92840     www.efcoc.org 

電話(Tel.)：714-534-5531(辦公室)       Fax: 714-534-2264 
 



 台語部

Taiwanese 
華語部

Mandarin 
英語部 
English 

兒童部 
Children 

9:30 
AM 

主日學 
Sunday School 

禮拜 
Worship 

禮拜 
Worship 

禮拜 
Worship 

11:00
AM 

禮拜 
Worship 

主日學 
Sunday School 

主日學 
Sunday School

主日學 
Sunday School

  

上週人數及奉獻     Last Week Attendance & Offering 

 主日學 Sunday School  
     
 禮拜 Worship  
 148 55 23 
 全部禮拜人數 Worship Total 226 

 經常費 General Fund  
 $6,287.00 $1,784.00 
  其他奉獻 Other Offering  
 宣道 / Mission $50. 00 感恩/Thanksgiving    
 建堂 / Building  愛心/ Love  

 上週奉獻共計 Last Week Offering Total        $ 8,121.00
 該月累計 Accumulation for the Month        $19,842.00 
 該月預算 Budget for the Month     $43,846.15
今日招待及司會 Today’s Ushers & Presiders 今日領詩 
 

程日祥       程陳早               
     Norman 
Wesley  Jeremy

台華  郭家暢 
 鋼琴  周芳鴻 
                      黃順天 Mike Hsu   
下週招待及司會    Next Week’s Ushers & Presiders 值星 王長雄

 
                 邱顯輝       謝秀瓊   

 

    Jonathan    
Samuel Matthew 

  
 午餐    Lunch   
 許英良 Peter Yen 今日     詩班 

   下週     雅歌 1 

下週証道       Next Week’s Preachers 巡邏 Playground

 晏奎文長老 Pr. Barber  藍淑珠

【歡迎】 歡迎第一次來參加聚會的兄姐。 
【崇拜時間】11月及12月，除了感恩節及聖誕節主日合堂以外， 

  台華語分堂聚會。 

【獻兒禮】葛述堯及徐婉麗夫婦今天將為女兒Alison舉行獻兒禮。 
【和會】a. 2009長老當選人：劉富誠，陳美如，執事當選人：黃國 

書，黃玲清，孫克讓，陳妍孜，周彥文，陳沛敏，呂茂財。會計 
審計員：許敏又。b. 感謝謝榮銘長老及同工：張秋菊、楊本藍、 
劉小梅、陳瓊琪、晏奎文、陳燕珠在主裡的辛勞。 

【教育組】11月起有4週日下午1:30-3:30李虹傳道將繼續如何進入內

在生活的課程，有意者請向美如執事登記，以便印製講義。 
【傳播中心】上週本會為傳播中心的奉獻$1,230.00. 
【婚姻制度】請在 11/4 投票時，用”yes＂支持加州第 8 號公投，我 

  們堅持站在聖經信仰，維護一男一女的婚姻，並為此代禱。 

【台灣宣教】本會詩班支援總會發起的台宣募款聖誕音樂晚會，與  
爾灣手鐘隊、北橙兒童合唱團、及數位基督徒音樂家一起於 12 月 
12 日晚間 7 時半， 在 Irvine Presbyterian Church 演出。地點： 
4445 Alton Parkway, Irvine, Ca. 92604 主題：無限的愛。免費入 

場，請預留時間並邀請親友一起參加。 

【圖書室】a. 以下好書請購買：福音天軍降寶島、改變生命的基督 

徒教育、我為何要信、邁向成熟、有效率的服事、教會建造的藝 
術、新造的人、更上一層樓、精彩的基督化家庭、牧養事奉的藝 
術。b. 尚有 20 餘本＂神的豐收＂ 可以免費領取。c. 黃幸雄弟兄 

的哥哥黃共昭弟兄贈送本會以下解經系列：新約總論、馬太、馬 

可、路加福音、使徒行傳、哥林多前後書、路得記、雅歌，歡迎 

借閱。 

【肢體消息】請為以下肢體代禱：a. Amy 和Danny的女兒Abigail手
術後的恢復。b. 秋苑膝關節開刀後，仍舊疼痛僵硬；她的父親轉

到馬偕醫院檢查中。c. 游傳續弟兄腎臟的疾病。 

 

 


